
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer Van Kessel, 

 

U hebt het college op 19 maart 2015 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over 

drugsgebruik onder jongeren. In deze brief beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs.  

 

1. Deelt uw college de zorgen van o.a. de EHBO vereniging ten aanzien van het 

schrikbarende gebruik van harddrugs onder jongeren? 

 

Drugsgebruik onder jongeren vinden wij altijd zorgelijk. Wij vinden het belangrijk 

dat jongeren gezond opgroeien, drugsgebruik hoort daar niet bij. In ons beleid 

besteden we daarom nadrukkelijk aandacht aan drugsgebruik onder jongeren. 

Voorkomen is beter dan genezen. Daarom nemen preventieve, voorlichtende 

activiteiten voor intermediairs, jongeren en hun ouders een belangrijke plaats in. 

Een goede afstemming met signaleerders in het veld en een sluitende aanpak voor 

consultatie en doorverwijzing vinden we ook belangrijk. Ook ondersteunen we een 

monitorsysteem om ontwikkelingen goed te kunnen volgen en waar nodig hierop in 

te kunnen spelen.    

 

2. Is er in Berghem sprake van een uitzonderlijke situatie ten opzichte van andere 

wijken of dorpen in de gemeente en de regio? 

 

Omdat in Berghem relatief veel jonge mensen wonen, kan de indruk ontstaan dat 

de problematiek zich daar meer voordoet dan elders. Dit is echter niet het geval. In 

Berghem is geen sprake van een uitzonderlijke situatie ten opzichte van andere 

Osse kernen of wijken of andere gemeenten in deze regio.  
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3. Is uw college bereid de nodige ondersteuning te bieden aan de acties die nu ingezet 

worden door de EHBO vereniging? En deze ondersteuning eventueel ook breder aan 

te bieden indien eenzelfde problematiek zich ook elders in onze gemeente mocht 

voordoen? 

 

Samen met verschillende Berghemse organisaties, waaronder EHBO, dorpsraad en 

het gezondheidscentrum, wordt op 15 april a.s. een informatieavond georganiseerd 

in De Berchplaets over alcohol en drugs. Voor deze bijeenkomst zijn alle ouders van 

jongeren van 12 tot en met 17 jaar uitgenodigd. Daarnaast is een speciaal 

programma opgezet voor leerlingen van groep 8 van het basisonderwijs i.s.m. de 

GGD, Novadic-Kentron, EHBO en het gezondheidscentrum. De gemeente 

(wijkcoördinator) is bij de organisatie van beide initiatieven intensief betrokken. 

Op basis van de resultaten zal worden gekeken of deze aanpak ook in andere Osse 

kernen of wijken wenselijk is. Het initiatief hiervoor ligt bij de wijk- en dorpsraden. 

Mocht hieraan behoefte zijn, dan ondersteunen wij deze initiatieven ook weer vanuit 

de gemeente.     

 

4. Is uw college bereid om vanuit uw rol als vergunningverlener bij evenementen meer 

aandacht te schenken aan druggerelateerde problematiek richting organisatoren, 

bijvoorbeeld door mee te denken over de mogelijkheden om drugsgebruik te weren? 

 

Wij zijn niet alleen bereid om met de organisatoren van evenementen mee te 

denken over de organisatie van het evenement en we doen dit ook al actief. Elke 

maandagochtend is er een evenementenspreekuur. Hier zitten alle adviserende 

partijen aan tafel die betrokken zijn bij een aanvraag om een 

evenementenvergunning, nl. politie, brandweer, beheer openbare ruimte, toezicht 

openbare ruimte, toezicht en handhaving en vergunningverlening. Deze groep wordt 

nog uitgebreid met de GHOR en Novadic Kentron als de noodzaak aanwezig is.  

Aanvragers van risicovolle en grotere evenementen worden hier uitgenodigd. Hun 

aanvraag voor het evenement wordt hier integraal besproken. Samen met de 

aanvrager denken we na over het evenement. We proberen ook de aanvrager aan 

het denken te zetten. Hierbij komt drugsgebruik en veiligheid ook aan de orde. 

Verder wordt het gemeentelijk evenementenbeleid na een jaar, begin 2016, 

geëvalueerd. Hier zal worden afgewogen of er extra aandacht nodig is voor de  

onderwerpen ‘EHBO en veiligheid’.      

 

5. Is uw college bereid om in overleg te treden met plaatselijke EHBO verenigingen en 

hen door bijvoorbeeld het aanbieden van scholing te ondersteunen in hun 

activiteiten tijdens evenementen? 



Volgvel Ons kenmerk 

3  
 

 

   De organisator van een evenement is verantwoordelijk om de aard van een  

   evenement te vermelden in de aanvraag. De organisator blijft verantwoordelijk   

   wanneer de EHBO toch niet de juiste deskundigheid blijkt te bezitten en moet vooraf  

   een afweging maken over evt. uitbreiding met specifieke medische begeleiding die  

   al dan niet samenwerkt met de EHBO vereniging tijdens het evenement.    

   De EHBO verenigingen maken zelf ook een afweging over het al dan niet inzetten  

   van hun (vrijwilligers)leden bij evenementen. Daarbij moeten ze o.a. rekening  

   houden met de aard en omvang van het evenement. Specifieke kennis over drugs     

   en uitgaan vereist aparte scholing. Deze kennis is steeds vaker nodig bij     

   evenementen. Dit komt, omdat er steeds meer evenementen bij komen en de aard  

   en omvang van deze evenementen veranderen. Deze vervangen gedeeltelijk het  

   reguliere uitgaan.   

   Mocht blijken dat meerdere EHBO verenigingen behoefte hebben aan meer kennis  

   over drugs, dan zullen wij een voorlichtingsbijeenkomst organiseren voor EHBO  

   verenigingen om gericht informatie te verstrekken over drugsgebruik en hoe  

   hiermee om te gaan.  

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

 

 

De secretaris,     De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.J.H. van Schaijk    Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 

 


